

親愛的家長,

這周的作業:

1. 把第七課的單詞抄寫3遍, 第一遍要標注拼音。
2. 第七課我們學了三個句型, 每個句型造一個句子。(記住: 不可以和書上的例子一樣, 一定要自己想的句子才可以。)
3. 因为六年級是畢業班, 所以希望各位家長可以幫忙準備學生的畢業大頭照。你們可以使用這個app給你們的孩子拍照然後傳送給我(若使用app上有困難一般半身正面照也可以)。請務必在二月十五之前傳送畢業照。謝謝!

照相軟體: <https://apps.apple.com/us/app/id-photo-passport-photo-maker/id1327776333>

林老師 敬上

Dear parents,

This week's homework:

1. Copy the vocabulary words 3 times from lesson 7 and write pinyin for the word one time.
2. In Lesson 7, we learned three sentence patterns. For each sentence pattern, I want you to create one sentence. (Remember: It can't be the same as the example in the book, you have to create your own sentence for each pattern.)
3. Sixth grade is a graduating class, I hope that parents can help prepare students' graduation photos. You can use this app to take a photo of your child and send it to me (if you have difficulty using the app, you can also take a half-length frontal photo). Please be sure to send the graduation photo before February 15. Thank you!

Camera software: <https://apps.apple.com/us/app/id-photo-passport-photo-maker/id1327776333>

Best,

Ms. Lin

对 对 ..... 有 帮 助 / 有 好 处 helps / is good for (noun)  
duì yǒu bāng zhù yǒu hǎo chù

一 ..... 就 / 一 ..... 就 as soon as (action  
yí jiù yì jiù 1 is completed),  
(action 2 will occur)

..... 等 等 etc. / and so on  
děng děng